
Generalforsamline d. 25/2- 2025 i Lund lF

Beretn¡ng fra formanden: Mads Busk

o Året har været fyldt med aktiviteter og tiltag, som Pernille og de forskellige udvalg har sat i

gang.

o Medlemstallet er ikke steget så meget som sidste år.

o Arbejde på at gøre foreningen fælles i forhold til godtgørelse. Det er vi stadig i proces med.

o Afholdt byfest med et flot overskud.

o Afholdt frivillighedsfest for at skabe fællesskab på tværs af afdelingerne og vores måde at

vise vores anerkendelse for de frivilliges store indsats.

o MØder med Horsens kommune om ekstra omklædningsrum og depotrum. Der ligger 3 mil.

til os.

o Vi har haft møder med kommunen omkring foreningsfitness. Først sagde de ja, men trak det

så tilbage pga. ekstra krav til vandafledning. Derfor kan vi ikke gå videre med

foreningsfitness i denne omgang.

o Dialog med kommunen om ny hal og faciliteter. Vi skal selv skaffe midler til springgrav mm.

o Skift af medlemssystem fra Klub Office til Holdsport.

o Fornuftigt regnskab trods udgifter til Pernilles stilling.

o Tak til bestyrelsen og Pernille.

Beretning fra byfestudvalget ved udvalgsformand Andreas Engelbrecht

o Succesfuld byfest over 3 dage.

o Budgetteret underskud på 25.000 kr., men endte med overskud på 23.000 kr.

o Sommerfesten 2025 med flere indslag og større fodboldturnering.

o Nyt medlem i udvalget: Allan Wad.

o Ét dame senior hold med fint medlemstal.

o Udvikling på børnesiden med hold fra 2 år (Trille Trolle)til U11.

o Afholdt UV stævne mellem jul og nytår.

o Kommende stævne isamarbejde med DGl.

o Udskiftning i udvalget: Pernille Lund ny formand.

o Der er flest drenge, der går til håndbold. lndsats for at få flere piger med

o Tak til alle vores frivillige i afdelingen.

o Gymnastikafdelingen er større end fodbold.

o Nye voksenhold som dans og pilates og mor-hold

o Parkourhold for børn.

o 60 frivillige i afdelingen. Tak til dem for deres kæmpe indsats

o lndrettet redskabsrummet. Nu fungerer det.

Beretning fra håndboldudvalget ved Morten Friis Haunstrup

Beretning fra gynrrrasl.ikudvalget ved Herrrik Kunrirrg



Beretning fra fodboldseniorudvalget ved udvalgsformand Kasper Lindvig Florin

Beretning fra basket udvalget ved udvalgsformand Anton Elsner

beretning fra fodboldungdomsudvalget ved udvalgsformand Søren Nedergaard Due

o Horsens Nord samarbejde på drengesiden fra U1-0. Der harværet udfordringer; men viskal
have tålmodighed og se resultaterne på den lange bane

o Pigeholdene skal på nuværende tidspunkt ikke være en del af Horsens Nord samarbejdet.

o Afholdt fodboldskole med 115 deltagere - stor succes.

o Simon KjærCup med overskud på 50.000 kr. sidste år. lårervisponsoreretaf Sydbank.

o Der kommer nye stålhegn og udskiftningsbokse på LL-mandsbanen.

o Seniorudvalget er nyt.

o 28 spillere på serie 4 samt oldboys, super oldboys og dame senior hold.

o lngen træner for serie 4 holdet. Det skal vi have fundet.

o Vi har fået skabt en ny god kultur og der er kommet mange nye spillere på serie 4 holdet

o Basket afdelingen veletableret i foråret 2024 med 20 faste spillere

o Anton fik nyt job og måtte melde fra som basket træner i Lund lF.

o Ny træner fundet i slutningen af august, men der havde medlemmer fundet ny klub eller

anden idrætsgren.

o Arbejde på at få holdene op at køre igen.

Beretning fra badmintonudvalget ved udvalgsformand Jesper Bækgaard

o 2 børnehold og et voksenfjer hold.

o Fremgang i medlemmer takket være åben skole forløb.

o Afholdt natminton.

o Vi har inviteret vores medlemmer til EM i Horsens Forum til april til gode priser

o Ønske om flere baner til næste sæson, så vores voksenfier kan få flere medlemmer. Vi vil

også gerne have flere til at booke baner.

o Vi er begyndt at deltage i stævner og turneringer.

o Vi ønsker at rekruttere flere frivillige - lige nu er vi 2 personer. Anders træner alle holdene

og Jesper hjælper til + tager en ekstra træning om onsdagen og er udvalgsformand.

o Ansat i en 3-årig projektstilling,

o Fokus på nye idrætstilbud, optimering af faciliteter, PR og frivillighedsstrategi.

o Der er sat gang i en del nye idrætstilbud for børn og unge - og voksne. ldrætstilbuddene

adskiller sig lidt fra de traditionelle foreningstilbud.

o Oprettet 3 udvalg: klublivsudvalget, ungerådet og facilitetsudvalget.

o Der er sat gang i mange nye arrangementer - både for medlemmer, frivillige og for hele

byen

Beretning fra foreningsudvikleren Pernille Bruno Obel
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o Udviklet faciliteter og fået 513.000 kr. ind i fondsmidler til nye faciliteter til afdelingerne

samt nye idrætstilbud.

o Fokus på rekruttering af medlemmer og frivillige.

o Fokus på fastholdelse af unge mellem 10-1-9 år. lgangsætter en undersøgelse for deres

frafald iforeningen.
o Stor tak til bestyrelsen og de forskellige udvalg for sparring og et godt samarbejde.

Beretning fra kasseren Lars Dige

o Årsregnskab og budget for de forskellige udvalg.

o 4 mil. stående i Lund lF.

o Fodbold ungdom: Medlemmer kan komme med til alle de stævner de vil pga. Simon Kjær

pengene. De skal bruges til fodbold ungdom (50.000 kr. til FU hvert år). Fodboldskole går i 0

o Fodbold senior: Overskud for fgrste gang.

o Håndboldafdelingen: lndtægter i form af kontingent og fondsmidler. Udgifter til nye

faciliteter og åbent skole forløb.

o Gymnastikafdelingen: Stort overskud. lndtægter: Kontingent + fondsmidler. Udgifter: nye

faciliteter og kursus for de frivillige.

o Badmintonafdelingen: Fremgang i medlemmer. Udgifter: Äbent skole forløb.

o Basketafdelingen: lndtægter fra fondsmidler. Udgifter: Nye basket kurve

o Byfesten: Fint overskud.

o Diverse udgifter til foreningsudvikling, nye aktiviteter, frivillighedsfesten, bandereklameI

forsikring, telefon og gaver.

o Sponsorudvalg:Tiltrækker mange penge + vores samarbejde med OK benzin.

o Andre indtægter: 44.OOO kr. fra stØtteforeningen og 70.000 kr. fra salg af BAMBUSA

strømPer.

o Budget 2O25: Etgodt regnskab er når det går i 0. Medlemstilskuddet vil falde næste år.

Fokus på at vi skal have indsamlet midler til ny hal.

Indkomne forslag

o lngen.

Valg af bestyrelsen

o Trine Luu modtager ikke genvalg.

o Morten Friis Haunstrup, Jon Langage; Søren Nedergaard Due og Mads Busk modtager

genvalg og er blevet valgt.

o Vi er 8 bestyrelsesmedlemmer, minimumskrav er 5.

Valg af udvalgsformænd

o FocJholcl senior: Kasf¡er Linrlvig valgt.

o Håndbold Ungdom: SØren Mogensen ønsker ikke genvalg. Pernille Lund valgt.

o Badminton: Jesper Bækgaard valgt.

o Ungerådet: lngen formand.

o TØj og sponsor: lngen formand.

o Klublivsudvalg: lngen formand.

o



Valg af revisor/suppleant

o Kim Jarlgaard og Margit Svendsen modtager genvalg

Kontingentsatser

Lave satser, nogenlunde de samme som sidste år. Vi har sat kontingentsatsen ned for nogle

af vores voksen hold, da der ikke er mange udgifter tilknyttet til holdene.

Multisport ny ordning.

Eventuelt

Ændring af tøjleverandør fra sommeren 2025 til lntersport. Grunden herfor er, at der er en fysisk butik i

Horsens, så medlemmerne kan prøve - og bytte deres klubtØj.

For referat:

Diri t Mogens Bust Andersen and Mads Busk Larsen
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